
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 19. november 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 162
Ministeren bedes oplyse, hvor ofte det i perioden fra 2005-2010 er forekommet,
at SKAT ikke har nået at anmelde krav indenfor fristen på otte uger og oplyse
størrelsen af de beløb, der i givet fald er tale om.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Nick Hækkerup (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Nick.Haekkerup@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Niels Helveg Petersen
formand
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